
 
 

15th November 2021            Circular No.: 21018 

 

Dear Parents/ Guardians, 

 

My Career  

Careers & Life Planning Section will organize a career activity called “My Career” for all Secondary 

Five students on 27th November 2021 in order to enhance students’ understanding of the local job 

market and explore the trend in various industries. Our school is pleased to have the Old Boys’ 

Association (OBA) co-organizing this wonderful event by inviting some old boys to share their 

expertise in their professional field. The arrangement for the event is as follows: 

 

Date:   27th November 2021 (Saturday) 

Time:   1:45 p.m. to 4:30 p.m.  

Venue:  School Hall and Classrooms 

 

Students should wear the school uniform and come back to the school playground at 1:45 p.m. It is a 

compulsory school activity that students must participate. 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

Lee Ting Leung 

Principal 



 
 

通告編號：21018 

敬啟者： 

行業分享會 

 

為增進同學對不同行業的了解，認識本地就業市場，本校升學及就業輔導組將為中五級

學生舉辦行業分享會。感謝本校舊生會邀請各行業中的舊生作嘉賓講者，與學生分享他們在

專業界別中的工作經驗。有關分享會的詳情如下： 

 

日期：      二○二一年十一月二十七日(星期六) 

活動時間：  下午一時四十五分至四時三十分 

活動場地：  學校禮堂及課室 

 

同學須穿著整齊校服回校參與活動，並於下午一時四十五分在學校操場集合。此為學校

活動，學生必須參加。 

 

此致 

中五級學生家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮 啟 

二○二一年十一月十五日 


